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Trongårdsklubben  
- klubben for seniorer 

 
Referat fra rådsmøde 4. november 2024 kl. 10 på Vejby skole 
Tilstede: Finn Andersen, John Gredal, Ingelise Hansen, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, 
Margit Petersen, Susanne Reesing, Werner Tønnesen og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
 
Punkt 1. Godkendelse og underskrivning af referat fra møde den 7 oktober 
Referat blev godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
John har før den 18. oktober skrevet en ansøgning til Det grønne Hus om 9000,-kr som tilskud til en 
bustur 30. april og vedlagt overslag over udgifterne til en tur til Gavnø Slot. 
John udleverede kopi af overslaget til alle på mødet. 
Den 2. december kl. 10 holder Gribskov kommune et møde om hjemmesiden ”Socialt kompas”, hvor 
man ønsker at oprette en oversigt over aktiviteter. Det er planen, at man ved at søge på en kategori i 
aktiviteter, vil blive henvist til, hvor i kommunen, det er muligt at deltage i kommunale tilbud og 
frivillige klubber med denne aktivitet. www.Gribskov/Socialkompas. dk 
Finn deltager som repræsentant for Trongårdsklubben. 
John har billeder fra aktiviteter på et USB stik og kontakter Kirsten Mousten, så det kan komme på 
klubbens hjemmeside. 
 
John har udarbejdet følgende oversigt over aktiviteter i foråret 2025: 
Fællesspisning 9.1.25, Fællesspisning 13.2.25, Foredrag 3.3.25, Fællesspisning 13.3.25,  
Fællesspisning 10.4.25, Generalforsamling 23.4, muligvis bustur til Gavnø Slot 30.4.25. 
Susanne kontakter ”Kogekonen”, Werner kontakter Idrætshuset, John ”bestiller” Sognegården til 3.3 og 
Jørn taler med Forsamlingshuset ang. disse datoer. 
 
I Ramløse Guiden annonceres, at Cafe Grå den 12. november kl. 14 i Ramløse Sognegård holder møde 
angående tilblivelsen af ”Det grønne hus”. Der er fri adgang uden tilmelding. Man betaler for kaffe på 
stedet. 
 
Punkt 3. Økonomi 
Io udleverede en fin oversigt med regnskab for perioden 01.01. - 03.11.2024 samt Cash flow. 
Det ser ud til, at der kan blive penge til en bustur, selvom klubben ikke får penge fra Det grønne hus. 
Ved Fællesspisning betaler klubben 20,- kr. ekstra pr person til Kogekonen for at holde deltagerprisen 
på 95,- kr.  
 
Punkt 4. Nyt fra ERFA møde 11. oktober  
Se under punkt 2. Det blev meddelt, at der kommer øget fokus på tilskudsordningen fra kommunen til 
klubber. 
I øvrigt meddelte Kirsten Ambus fra Gribskov Senior og ældreråd, at der i Gribskov er ca. 50% af den 
ældre befolkning, der kun har sin folkepension og ATP at leve af. 

http://www.gribskov/Social
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Punkt 5. Evaluering af Foredrag 28. oktober Christian Tollund.  
Det var et meget tankevækkende foredrag med en yderst flot Power Point præsentation med et 
virkelighedsnært indhold. Der var 34 deltagere. 
 
Punkt 6. Fællesspisning torsdag den 7. november.  
Aftalt på forrige møde. 
(Werner låser op. Susanne, Ingelise, Io, Finn og Inger mødes kl. 12.15. Inger køber servietter, mælk og 
blomster. Hans kører servicet tilbage til Kogekonen). 
 
Reminder skal helst sendes ud 2-3 dage før deadline og datoen skal fremover nævnes i referatet.  
Susanne/Inger står som de ansvarlige for arrangementet. Der var for mange ”kokke” i køkkenet ved 
sidste fællesspisning, og klubben skal være mere obs. på oprydning. Af hygiejniske grunde skal antallet 
af personer i køkkenet holdes nede, og der ønskes ikke hjælp fra gæsterne i køkkenet.  
 
Punkt 9. Forberedelse til julefrokost: lokale, mad, indkøb af gevinster, musik mv. 
Alle i rådet mødes kl. 11.30. Jørn har aftalt med Skævinge Kro, at der kommer røget laks med i 
menuen. Reminder sendes ud den 25. november, og Jørn skal den 27. november have meddelelse fra 
John om antallet af deltagere.  
Margit har talt med Frede, og der synges de samme julesange som sidste år plus Afslutningssangen. 
Jørn tjekker hvor mange kopier, der er af Afslutningssangen og tager de røde sangbøger med.  
Maden leveres kl. 12.30 
 
Punkt 10. Eventuelt. 
Hjemmesiden er bragt i orden.  
Werner foreslår, at Ingelise overtager at være Trongårdsklubbens repræsentant fra januar 2025 
I lighed med tidligere sender Inger opdateret oversigt over forberedelserne til julefrokost til alle 
Forslag om medlemmerne til Foredrag i Sognegården kan komme uden tilmelding og betale for 
kaffe/kage på stedet tages op på næste møde. 
Jørn arbejder videre med 2 forslag til næste foredrag. 
 
Næste møde 2. december 2024 kl. 10 på Vejby skole  


